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Zápis z 11. řádného zasedání Akademického senátu Fakulty architektury konaného dne 

17.1.2018, místnost 262 

 

Přítomni:  

Senátoři: Mgr. Hubert Guzik, Ph.D., Ing. arch. Dalibor Hlaváček, Ph.D., Josef Holeček, doc. 

Ing. arch. Jan Jehlík, prof. Ing. arch. Michal Kohout, Ondřej Lebeda, Ing. arch. Šárka 

Malošíková, Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D., Ph.D., Ing. arch. Jan Sedlák, RNDr. Jiří 

Šrubař, Ph.D., doc. Ing. arch. Petr Vorlík, Vladimír Votava (přišel během 3. bodu 

programu), Zdeněk Völfl  

Omluveni: doc. Ing. Michael Rykl, JUDr. PhDr. Jiří Plos 

Vedení FA: doc. Ing. arch. Irena Fialová, Ing. Jana Tóthová 

Hosté: prof. Ing. arch. Matúš Dulla, DrSc., RNDr. Petr Olšák 

(pozn.: jména dále uváděna bez titulů) 

 

1. Schválení programu 11. zasedání AS FA ČVUT 

2. Schválení zápisu z 10. zasedání AS FA ČVUT 

3. Schválení korektur Jednacího řádu AS FA 

4. Informace vedení FA  

5. Různé  

 

1. Schválení programu 11. zasedání AS FA 

D. Hlaváček navrhuje do bodu Různé zařadit problematiku zveřejňování podkladů pro 

jednání AS FA. J. Holeček navrhuje zařazení dotazů studentské části senátu na provozní 

záležitosti. 

Hlasování přítomno 12 senátorů: 12-0-0 

Usnesení: navrhovaný program 11. zasedání byl s navrhovanými změnami schválen. 

 

2. Schválení zápisu z 10. zasedání AS FA  

Hlasování přítomno 12 senátorů: 10-0-2 

 

Usnesení: zápis z 10. zasedání AS FA byl odsouhlasen 
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3. Schválení korektur Jednacího řádu AS FA 

P. Vorlík vysvětlil důvody korektur Jednacího řádu AS. Na základě podnětů předsedy 

legislativní komise AS ČVUT P. Olšáka bylo ve čl. 2 bod 6 původní g) odstraněno 

(usnášení se o návrhu na jmenování děkana (tajné hlasování)) a bylo nahrazeno novým 

bodem 7, kde bylo ve formulaci týkající se usnášení se o návrhu na jmenování děkana 

nadpoloviční většina členů AS FA s platným mandátem vypuštěno s platným 

mandátem. Dále byly upraveny drobné formální věci. 

Předseda Sedlák vyzval senátory k dotazům a případným připomínkám. D. Hlaváček 

nepovažuje v pořádku ustanovení ve volbě děkana článek 4 bod 7 o hlasování o dvou 

kandidátech ve dvou kolech. Dle jeho názoru princip volby takto není v pořádku. P. Vorlík 

reagoval tím, že jsme malá fakulta a s tímto počtem senátorů mu přijde zredukovat dva 

kandidáty na jednoho ihned jako příliš tvrdé řešení. Tajnost volby se tím nenarušuje. 

Reagoval host P. Olšák. Dle jeho zkušenosti je tato problematika na různých fakultách 

řešena různě. Zákon říká, že nadpoloviční většina se musí vyjádřit k nějakému 

kandidátovi, ale jakým způsobem, to závisí na vás. Jsou k tomu různé postoje. 

M. Kohout - zdá se to jako mezikrok, ale na posledním zasedání jsme o tom dlouze 

diskutovali a rozhodli se k tomu řešení. J. Šrubař poznamenal, že k případné změně 

bychom museli mít vyjádření děkana, který je dnes na zasedání nepřítomen.  

D. Hlaváček – pokud je to většinový názor, nechme to v navrhované podobě. Předseda 

Sedlák ukončil diskusi a navrhnul hlasování o jednacím řádu v podobě rozeslané P. 

Vorlíkem. 

Hlasování přítomno 13 senátorů: 12-0-1 

Usnesení: Jednací řád AS FA byl včetně korektur schválen.  

 

4. Informace vedení FA 

Proděkanka Fialová informovala o úspěšně složené profesuře H. Achtena. Pedagogové J. 

Jehlík a Vl. Soukenka budou v pondělí jmenováni profesory. Na dnešní slavnostní 

vědecké radě byly předány medaile Fakulty architektury. 

Tajemnice Tóthová informovala o tom, že dosud nebyl na senátu ČVUT schválen 

rozpočet. Na FA finančně ukončujeme rok 2017. Celkově jsme v zisku 550 tisíc.  

5. Různé 

J Holeček vznesl dotaz na tajemnici Tóthovou ohledně provozu dílny. Studenti jsou 

nespokojeni s časovým provozem. Tajemnice reagovala tím, že v ateliérovém týdnu, 

který máme teď za sebou, je dílna přetížena, ale zbývající část roku je využívána 

nepravidelně. Studenti ji využívají zhruba 3 měsíce v roce.  
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Dále studenti dotazovali možnost používání zaměstnanecké kuchyňky během nocovek. 

Tajemnice odpověděla, že tento rok kuchyňky studentům nezpřístupnila, protože v 

minulosti měla špatné zkušenosti s tím, že po sobě studenti neuklízeli.  

D. Hlaváček se dotázal na stav ve věci zpřístupnění podkladů pro jednání AS na 

webových stránkách FA. J. Šrubař reagoval, že jednal v této věci s proděkanem J. Vorlem, 

který přislíbil, že toto bude dořešeno v nejbližších týdnech. 

 

Termín dalšího zasedání AS FA je 21.2.2018 v 16.00. 

 

 

 

Zapsala dne 17.1.2018 Gabriela Thompson 

 

 


